
Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is
geinformeerd?

Bijzonderheden

7-11-2017

T9 Sportnota WH E. Stegenga De sportnota zal begin 2018 richting de raad komen, maar is door
het college aangehouden. Nieuwe planning sportnota: eind 2019
naar de raad

Q2 2021 afgehandeld middels
21rv000041

De gemeenteraad heeft op 15 april 2020 de uitgangspunten voor het nieuwe sport- en beweegbeleid vastgesteld. Dit is de opmaat naar de nieuwe sportnota. De
oorspronkelijke planning was om deze nota voor de zomer aan de raad aan te bieden. Met bestuur en organisatie bekijken we of dit, gezien de corona
maatregelen nog een realistische planning is.  Door de corona maatregelen in relatie tot sportverenigingen en sportaccommodaties zijn de medewerkers sport
zeer druk geweest met het ondersteunen van verenigingen. Ook is een medewerker vertrokken naar een andere organisatie. De Sportnota heeft hierdoor
vertraging opgelopen. Ook onderzoeken wij de vraag of alle uitgangspunten die zijn vastgesteld nog opportuun zijn door de coronacrisis. Wanneer de situatie zich
stabiliseert ronden wij het nieuwe sportbeleid in Q2 van dit jaar af. 23/6 De gemeenteraad heeft op 15 april 2020 de uitgangspunten voor het nieuwe sport- en
beweegbeleid vastgesteld. Dit is de opmaat geweest naar de nieuwe sportnota. De behandeling van de Sport- en beweegnota 2021-2025 is geagendeerd voor een
politiek voorronde op 17 juli 2021.

7-11-2017 81) Motie M-1 van CDA, D66 en
PvdA over duurzaamheid in de sport.

WH E. Stegenga Roept het college op om:
• De verenigingen nog voor het einde van dit jaar te informeren
over het vervolg op de nul metingen.
• Per vereniging concreet aan te geven wat men nog van de
gemeente kan verwachten en binnen welk termijn.
•  Opnieuw metingen uit te laten voeren daar waar de uitkomst
van de 0-meting door de tijd is achterhaald
• Verenigingen te informeren over het project ‘vitale
sportparken’ en hen hierin te begeleiden
•  Verenigingen actief bij elkaar te brengen om kennis te delen;
• Nog voor 1-6-2018 te komen met een visie over duurzame
sport en sportfaciliteiten in Overbetuwe

Q2 2021 afgehandeld middels
21rv000041

Via raadsinformatie memo Sport (corsa nr. 19inf00087) informeerden wij u over verschillende ontwikkelingen op speerpunt Sport waaronder het proces rond de
integrale Sportnota. Krijgt een plek in de Sportnota die in het vierde kwartaal aan de raad wordt aangeboden.  25/9  Bij Excelsior Zetten is de uitbreiding van
veldcapaciteit afgerond. Vanuit de plannen voor Vitaal Sportpark De Pas is een grasveld van Spero omgezet naar een kunstgrasveld. Alle verenigingen hebben nu
voldoende capaciteit. Wij hanteren hierbij de KNVB en andere landelijke normen voor capaciteitsberekening. Verenigingen die aangaven interesse te hebben voor
verduurzaming hebben wij actief in contact gebracht met een bureau (Sportief Opgewekt) die hen hierbij kan helpen. Afspraken over bekostiging van
accommodaties zijn bij alle verenigingen bekend.
Met het sluiten van een Lokaal Sportakkoord zij vele verenigingen en organisaties betrokken bij afspraken  over gezamenlijke ambities en bijbehorende acties.
Met een Rijksbijdrage voor uitvoering van lokale sportakkoorden hebben wij voor een periode van 2 jaar elkaar een bedrag van 30.000,- euro beschikbaar. Met
(sport)verenigingen en andere maatschappelijke organisaties bespreken wij welke acties hiermee mogelijk worden.
 Via o.a. de sportcafés van Overbetuwebeweegt.nl informeren en ondersteunen wij verenigingen actief op voor hen relevante thema’s (w.o. duurzaamheid,
werving vrijwilligers, bestuur ondersteuning). 7/10 Dit nemen we mee in de sportnota dit wordt Q2 2021.  23/6  De nieuwe Sport- en beweegnota 2021-2025 is
geagendeerd voor een politieke voorronde op 17 juli 2021. Onderwerpen als Vitale sportparken, veld- en zaalcapaciteit, duurzaamheid en
verenigingsondersteuning hebben in deze nota een plek gekregen.

3-7-2018 Motie over heel Gelderland sport op
vitale sportparken

WH E. Stegenga • Met de provincie actief in overleg te gaan om extra en
substantiële middelen beschikbaar te stellen voor de
ontwikkeling van vitale sportparken in Overbetuwe;
• En om voor de begroting in november 2019 samen met de
provincie een plan te hebben ontwikkeld.

Q2 2021 afgehandeld Bureau Sport en Ruimte (die ook de totstandkoming van Vitaal Sportpark De Pas hebben begeleid) is in onze opdracht bezig met sportparkgesprekken in Zetten,
Valburg, Heteren, Driel en Herveld-Andelst om kansen en mogelijkheden voor Vitale sportparken  te verkennen. Eind dit jaar wil dit bureau een rapportage
hierover opleveren. Ik zal dit ter bespreking aanbieden aan de raad in Q1 van 2020  Ik vermoed alleen dat behandeling door raad en vaststellen in Q3 van dit jaar
kan worden afgerond 26/9 Tijdens de zogenaamde sporttafelgesprekken zijn de verenigingen gepolst naar hun interesse voor Vitale Sportparken. Er loopt een
onderzoek naar kansrijkdom voor de verschillende sportparken. Na een bureau inventarisatie bespraken wij de kansen en voorwaarden met de verenigingen en
relevante (maatschappelijke) partners. De rapportage en het bijbehorende advies over meer vitale sportparken in Overbetuwe krijgt een plek in de Sportnota die
in Q2 2021 aan de raad wordt aangeboden.  23/6 Het onderzoeksrapport naar kansrijkdom voor meer vitale sportparken in Overbetuwe en het bijbehorende
advies hierover heeft een plek in de Sportnota. Behandeling hiervan tijdens een politieke voorronde is geagendeerd op 17 juli 2021.

4-9-2018 Motie over maak ommetje
Westeraam rond

WH B. Colen * zo snel mogelijk in 2019 het oorspronkelijke ommetje
Westeraam te realiseren;
* hiervoor het bedoelde Masterplan als uitgangspunt te nemen;
* in de begroting van 2019 alsnog hiervoor middelen op te
nemen en daarmee een concreet voorstel te doen aan de raad
over de invulling, planning en realisatie in zo mogelijk 2019.
*dit zo spoedig mogelijk te communiceren via een Nieuwsbulletin
aan alle bewoners van Westeraam en gebruikers van het
natuurgebied.

Q2 2021 afgehandeld Het wandelpad langs de Linge naar Guardspad is al gerealiseerd evenals de brug over de Linge.
Het waterschap is begonnen met de voorbereiding en uitvoering van de natuurvriendelijke oever langs de Linge.
We hebben te maken met bezwaren uit de omgeving. We zijn nog in gesprek met deze omwonenden.
We verwachten in het 3e kwartaal van 2020 te starten met de aanleg  17/9 Begin oktober start het waterschap met de aanleg van de natuurvriendelijke oever
langs de Linge.
Daarna volgt de aanleg van het wandelpad. 3/11: In oktober 2020 is langs de Linge 600 m1 natuurvriendelijke oever aangelegd. Er is een bezwaarschrift ingediend
tegen voor het aanleggen van een struinpad. Planning is nu onduidelijk. Voornemen is het pad aan te leggen in voorjaar 2021  23/6 Het pad is aangelegd.

16-4-2019 19-12) Motie VVD, CDA, BOB, D66 en
PvdA over behoud maatschappelijke
zorgfunctie Hoge Hof Herveld

WH T. Ahoud/
P.Gelder

1. Een visie op wonen met zorg en voorzieningen in dit gebied te
maken en aan de raad aan te bieden;
2. Geen bestemmingsplan betreffende de locatie aan de
Binnenstraat aan de raad aan te bieden voordat over de visie
(punt 1.) overeenstemming is bereikt met de raad;
3. Nog geen verdergaande overeenkomsten betreffende deze
locatie te sluiten voordat over de visie (punt 1.)
overeenstemming is bereikt met de raad;

Q2 2021 ja 21bw000024,
21uit11063 en
21bij07916

Besluitvorming was 1 juni.
Stukken:
- 21bw00024,
- 21uit11063
- 21bij07916.

}
2-7-2019 Motie Stolpersteine WH R. Janssen 1. Mee te werken aan een verzoek tot het plaatsen van

Stolpersteine/Struikelstenen in de gemeente Overbetuwe.
2. Desgevraagd advies te geven aan een te vormen comité, welke
de voorbereidingen en organisatie op zich zal nemen om te
komen tot het plaatsen van Stolpersteine/Struikelstenen. Denk
hierbij aan een comité gevormd door de historische verenigingen
in onze gemeente zoals Marithaime en mogelijk het Nederlands
Israëlitisch Kerkgenootschap, de nazaten van de slachtoffers en
de huidige bewoners van deze panden.
3. Mee te werken aan het plaatsen van
Stolpersteine/Struikelstenen.

Q2 2021 In overleg met de initiatiefnemers en Marithaime is de namenlijst vastgesteld van 10 slachtoffers voor wie een Stolpersteine wordt besteld. Met
vertegenwoordigers van de nabestaanden is contact geweest voor het verkrijgen van toestemming van plaatsing. Die waren akkoord. De komende periode
worden de aanwonende van de locaties, waar vandaan de slachtoffers zijn gedeporteerd, benaderd. Vooruitlopend daarop is, vanwege de wachtlijst voor
Stolpersteine, de bestelling van de Stolpersteine al wel in gang gezet.

Met de initiatiefnemers is gesproken voor een datum van plaatsing. Daarbij is de voorkeur uitgesproken voor plaatsing van de Stolpersteine op 28 april 2022 op
Yom Hashoah. Dat is de jaarlijkse herdenking van de Holocaust. Deze begint op zonsondergang 27 april en loopt tot zonsondergang 28 april. Maar de 27e is
Koningsdag.

Met de portefeuillehouder en de initiatiefnemers is afgesproken dat er altijd nog Stolpersteine kunnen worden aangevraagd wanneer nieuwe namen worden
aangedragen. Ook naar aanleiding van de plaatsing van de Stolpersteine volgend jaar. Maar op dit moment zijn de namen op de namenlijst degene waarvan zeker
is dat zij vanuit Overbetuwe zijn gedeporteerd en in een concentratiekamp zijn overleden.



5-11-2019 T 87 Zorgvoorziening Hoge Hof
Herveld

WH T. Ahoud In februari 2020 zal meer duidelijkheid gegeven kunnen worden
over de ontmoetingsruimte bij De Hoge Hof in Herveld

Q2 2021 afgehandeld 3/3  W. Hol heeft gevraagd het onderzoek  te betrekken in de overeenkomst en bestemmingsplanprocedure voor Hoge Hof.
Verwacht dat het onderzoek eind Q1 wordt afgerond en we begin Q2 kunnen informeren. 22/4 Doorgeschoven naar Q2; In mei in het college en dan naar de raad.
23/6 De raad is geïnformeerd per brief van 1 juni 2021, 21uit11063

7-11-2019 Motie Stolpersteine WH R. Janssen 1. Mee te werken aan een verzoek tot het plaatsen van
Stolpersteine/Struikelstenen in de gemeente Overbetuwe.
2. Desgevraagd advies te geven aan een te vormen comité, welke
de voorbereidingen en organisatie op zich zal nemen om te
komen tot het plaatsen van Stolpersteine/Struikelstenen. Denk
hierbij aan een comité gevormd door de historische verenigingen
in onze gemeente zoals Marithaime en mogelijk het Nederlands
Israëlitisch Kerkgenootschap, de nazaten van de slachtoffers en
de huidige bewoners van deze panden.
3. Mee te werken aan het plaatsen van
Stolpersteine/Struikelstenen.

D66 D66: Is het college van B&W al benaderd om hieraan faciliterend mee te werken? Het initiatief ligt niet bij de gemeente, maar bij de initiafnemers. De
gemeente werkt mee als daarom gevraagd wordt. Tot op heden is de gemeente nog niet benaderd. Vanuit de gemeente wordt contact gezocht met
initiatiefnemer om stand van zaken na te gaan.  19/5 Ik heb contact gehad met Marithaime over de stand van zaken mbt de Stolpersteine. Op dit moment telt de
historische kring nog maar 1 bestuurslid te weten Hans v/d Heijden (voormalig raadslid D66 en nu burgerlid GBO). Het project Stolpersteine ligt op dit moment stil
vanwege de vorming van een nieuw bestuur van de historische vereniging Marithaime. Wanneer dat gerealiseerd is, nemen zij weer contact met mij op. De laatste
stand van zaken is dat ze geinventariseerd hebben over hoeveel Joods gezinnen het gaat die zijn afgevoerd. De laatste telling is 5 gezinnen allen afkomstig uit Elst.
Dus concreet wat de stand van zaken is :

3/6 de lijst met namen is vastgesteld. Met de nabestaanden is contact geweest en hebben allen akkoord gegeven op de plaatsing van de stolpersteine. De
aanwonenden van de betreffende locaties worden nu benaderd. Voor de Stolpersteine zelf geldt er op dit moment een wachtlijst voor het vervaardigen daarvan.
Binnenkort wordt dit opgelost met een extra productielijn in Nederland. De Stolpersteine worden besteld en met de initatiefnemers is afgesproken om de stenen
op 28 april 2022 te plaatsen.

22-6-2021 Motie GL, PvdA en CU  Focus
inrichting woonwijken van
doorstroming naar verblijf

WH V. Dinnissen, M.
Spijker en D.
Derks

1. Bij herinrichtingen van de infrastructuur in woonwijken de straten
zoveel mogelijk in te
richten als woonerf;
2. Bij het aanleggen van infrastructuur in nieuwe woonwijken zoveel
mogelijk straten in
te richten als woonerf.
3. Zoveel mogelijk te zorgen voor een gelijkmatige overgang van
toegangswegen naar
betreffende woonwijken, door toegangswegen van 50 km/h via 30
km/h af te bouwen
naar 15 km/u.


